
 Beszámoló Török Mátyás 

 2014.11.09-2014.12.06. Mentorkoordinátor 

  ELTE TTK HÖK 

Eseménynaptár 

2014.11.09. TTK HÖK Küldöttgyűlés - újraválasztásom 

2014.11.18. MECS 

2014.11.20. Kémia Szakterületi Csoport ülés 

2014.11.22. Kémiás Gólyaavató 

2014.11.26. HÖK Bevonó délután 

2014.12.04. Kémia Szakterületi Csoport ülés 

Az eseménynaptár kifejtése 

Az elmúlt szűk hónapban nem történt sok esemény, de ezekről ejtenék több-kevesebb szót. 

TTK HÖK Küldöttgyűlés 

Ezúton is köszönöm nektek, hogy szavazatotokkal támogattátok újraválasztásom! Remélem, 

közös munkánk eredményes lesz a jövőben is. 

HÖK Bevonó délután 

Mivel nem volt Mentorrendszer szekció, ezért ezen az eseményen nem tisztségemnél fogva 

jelentem meg. Úgy vélem, hogy nem volt túl sok új arc, de akik megjelentek, nagyon 

lelkesnek tűntek. Emellett jó csapatépítő programnak éreztem az eseményt, illetve az utána 

következő kötetlen beszélgetést. 

Kémia SzaCs 

A kémia szakterület képviselőjeként (is) aktív tagja vagyok a szakterületi csoportunknak. Az 

elmúlt időszakban az eseménynaptárat, jövőbeli kémiás programokat tervezgettük, illetve volt 

egy hosszabb beszélgetésünk a jövő évi gólyatáborról. 

Kémiás Gólyaavató 

Ezen a rendezvényen csapatvezetőként vettem részt. Alapvetően a program azért lett kitalálva, 

hogy aki nem tudott eljönni a gólyatáborba, az is érezhesse, milyen volt Káptalanfüreden. 

Ennek a céljának nem felelt meg, hiszen döntő többségében azok jöttek el, akik a táborban is 

lent voltak. Ez számomra nem volt meglepő, hiszen Káptalanfüreden egy viszonylag aktív, 

lelkes mag alakult ki a gólyák között, akikkel „lehet mit kezdeni”. 

Bár – mint már említettem – a rendezvény nem az eredeti célját valósította meg, ettől 

függetlenül remekül sikerült. Az ott lévő gólyák hihetetlenül élvezték a feladatokat, a 

„csapatozást”, az állomásokat. Hatalmas tisztelet és köszönet jár a szervezőknek ezért a 

rendezvényért (többek között Varga Zsófiának, Szilágyi Norbertnek és Vajda Leventének), 

mert egy olyan színvonalas programot tudtak létrehozni, aminek hagyományteremtő jellege 

van. 
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MECS 

A MECS-en alapvetően két téma került fel: az MMGV és az idei mentorkoncepció. 

Az ott elhangzottakat szeretném rövidítve leírni. 

MMGV 

Cél: minél jobban értelemszerűvé tenni a kitöltését. A sablonkérdéseken túl („mennyire volt 

tájékozott szociális ügyekben”) szeretnénk ötletes, gyakorlatias kérdéseket is feltenni benne. 

Mentorkoncepció 

1) A gólyatábor főszervezők véleményét ki fogjuk kérni a jövő évi koncepció 

kidolgozásakor, mert a mentorok szerint ez fontos dolog.  

 

2) Alapelvek rész: le kell fektetnünk a „mentoretikettet”. Ez egyrészt az egyetemvezetés 

megnyugtatását szolgálná, másrészt adna egy keretet, ami alapján a jövő mentorai 

számon kérhetőek, adott esetben elbocsáthatóak lennének a rendszerből. (Bár a 

legjobb lenne, ha erre egyáltalán nem kerülne sor.) 

 

3) A képzés során átadott információk újításokra szorulnak,  pl.: NEPTUN, Q-TÉR, 

beiratkozás, egyéb hasznos infók (gyakorlati problémák). 

 

4) Felmerültek komoly problémák az ismerkedéssel, főleg a tanárszakon belül. Ennek 

megoldására történtek felvetések, amik a jövőben még egyeztetésre szorulnak. 

 

5) A mentorfoglalkozások ügyében arra jutottunk, hogy a hosszú, egyben leadott 

előadásoknak és a kisebb szekcióknak is megvannak a maguk előnyei. Ezért 

valószínűleg olyan rendszer lesz, hogy a foglalkozások elején lesznek a fontosabb, 

közös előadások, aztán a kisebb szekciósok. 

 

„Eltöröltük” a tudományos szekciót (amíg nem létezik, felesleges), illetve bevettük 

rövid szekciótémának a külügyi és a nyúzos részeket. 

 

6) A tanárszak helye a rendszerben (pl. hogy milyen csapattal vannak az egyes képzési 

eseményeken) nehéz kérdéseket vetett fel, ezért erre külön vissza kell majd térnünk. 

Együttműködés 

HÖK 

Bár tanulmányi elfoglaltságok miatt nem tudtam részt venni a reformokat tárgyaló 

beszélgetésen, a levelezés, információáramlás nagy részét folyamatosan követtem (személyes 

véleményem a dolgokról nem mindig egyezik meg a felsőbb döntésekkel). 

Emellett folyamatosan zajlik az egyeztetés a hivatalos levelezésen keresztül a költségvetés 

ügyében. Azért vált fontossá az én személyem is a gazdasági kérdésekben, mert a pénzhiány 

miatt létrejövő megszorítások a jövő évi mentorképzést is befolyásolni fogják. Erről többet 
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jelenleg nem tudok mondani, mert még semmi sem biztos, illetve a Hallgatói Alapítvány 

hozzájárulásai a képzés költségeinek fedezésére még sok mindent módosíthatnak. 

Mentorgárda 

Köszönöm mindenkinek, aki eljött a MECS-re, sokat jelentett számomra a 

konstruktivitásotok! 

Egyebek 

A fogadóóráim minden alkalommal megtartottam, a levelezőlistákat illetve a tisztségviselői e-

mail címem megfelelően használtam. A kommunikációs csatornákon mindig jó elérhetőségem 

volt. 

Zárógondolatok 

Bocsánat, hogy az utolsó pillanatban küldöm be a beszámolómat, de nagyon elhavazódtam a 

zh-időszakban. 

Mindenkinek kellemes ünnepeket, élhető vizsgaidőszakot kívánok! 

 

Köszönöm, hogy végigolvastátok a beszámolómat! Az esetlegesen felmerülő kérdésekkel 

nyugodtan keressetek meg bármilyen kommunikációs csatornán, és addig is a csík legyen 

veletek! 

Budapest, 2014.12.06. 

Török Mátyás 

Mentorkoordinátor 
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mentorkord@ttkhok.elte.hu 

30/270-3144 
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